
 

Referat  Møte Dato: 28.05.20 

 Strusshamn Menighetsråd   Sak 14-19/2020 

 

Tilstede : Hildur Alice Sandvoll, Tor L Lehn, Reidun Walderhaug, Torbjørn Dall-Larsen,  Johannes Kyte, 

Godtfred Haugland og Linda Guttormsen. 

 

Forfall: Jørgen J. Petersen – Tor L Lehn møter da som ordinært medlem                                                                                                                                                                                                                                                   

Saksnr. Sak Ansvar/ 
kommentar 

 Åpning Torbjørn 

14/2020 Godkjenning av møteprotokoll fra møte 20.02.2020 
Referat fra forrige møte ble gjennomgått grundig og godkjent. 
Det har gått lang tid siden forrige MR-møte pga korona-
situasjonen. Ingen saker har likevel blitt stående ubehandlet i 
denne tiden. 
To praktiske oppfølgingssaker: 
Det må sjekkes at kortterminalen er sagt opp. 
Det må også sjekkes at våre prioriterte ønsker er ok for 
fellesrådet. 
Berit Eriksen vil bidra i utsmykningskomiteen. 

 
Hildur Alice 
 
 
 
 
Johannes 
 
Reidun  
 

15/2020 Gudstjenester siden sist, kort evaluering. Kommende 
gudstjenester – kort omtale, plan. 
Før korona-pandemien: 
Det ble gjennomført en vellykket foreldrekveld for 
konfirmanter. 
Menighetens årsmøte ble gjennomført, og vi hadde innsetting 
av ny prost like før vi «stengte ned» p g a korona-situasjonen. 
Etter 12/3: 
Det har vært gjennomført mange digitale gudstjenester på 
nettet i denne perioden der samtlige av prestene og flere 
andre tilsette har bidratt. Det har vært utført er flott arbeid og 
vi vil sende en takk til hele staben. 
Det har vært avholdt flere dåpsgudstjenester og begravelser – 
men det har ikke vært kollekt på disse. Konsekvens at mange 
offer har gått ut. Det er laget en oversikt over hvor disse kan 
plasseres inn igjen til høsten. 
Det er forslag fra prosten om at en av høstens gudstjenester 
må gå ut. Vi ønsker sterkt å ha gudstjenester hver søndag, og 
vi foreslår at man heller bør vurdere en kveldsgudstjeneste. 
Godtfred formidler forslaget videre. 
Godfred informerer videre: 
Fremover blir det 2 gudstjenester om søndagen p g a max 50 
deltakere hver gang. 
Det skal være kapasitet for 200 deltakere i Strusshamn kirke 
når det åpnes for det fra nasjonalt hold, og man overholder 
selvsagt smittevern-regler Vi mener derfor at konfirmasjons-
gudstjenestene kan avviklers som planlagt. Familiene får et 
antall plasser og må sende navnelister å forhånd. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Torbjørn/ Hildur 
Alice 
 
 
Godtfred/Hildur 
Alice 
 
 
 
Godtfred 



Det blir digitale gudstjenester frem til pinse, og man vil 
streeme/ gjøre opptak direkte på gudstjenester som G-19 og 
fra Mizpa. 

Oppf 
04/2020 

Kollektplan 
Vi vedtar den planen som nå foreligger. 

 
Alle 

16/2020 Avtale vedr misjonsprosjekt. Kontinuere eller avslutte? 

Johannes orienterte om Stefanusbarna og Mamma Maggie 
sitt arbeid. Hennes motto er: I can. 

Vi har avtale om kr 20 000,- pr år, og har allerede overført 
avtalt sum for 2020. De ble foreslått å vurdere om vi skulle 
endre mottaker, og vi bestemt oss for å bruke høsten til å 
undersøke andre prosjekt. Gode argument både for å endre 
og kontinuere. Et forslag er å kombinere Mamma Maggie og 
andre prosjekt for også å kunne støtte annen viktig misjon. 

Johannes har dialog med Stefanus-stiftelsen, og vi må komme 
tilbake med beslutning seinere i år. 

 
 
 
 
 
Johannes  
 
 
 
 
 
 
Alle 

17/2020 Møtekompensasjon, varamedlem MR 

•  Thor L.Lehn var ikke tilstede under behandling av 
denne saken. 

Vi vedtok enstemmig at menighetsrådet bekoster 
møtekompensasjon for Thor L.Lehn på lik linje med øvrige 
rådsmedlemmer de gangene Menighetsrådet ellers stiller 
fulltallig. Vedtaket gjelder kun for perioden 2019 – 2023. 

 
 
 
 
Alle 

18/2020 Sang og musikk i gudstjeneste og menighetsliv. Hermund 
Rebnord orienterer om status. 
Kantor Hermund Rebnord var invitert til dagens møte, men 
meldte avbud grunnet dødsfall i nær familie. Han blir invitert 
til et seinere MR-møte. 

 
 
 
Hildur Alice 

19/2020 Evt/info-saker: 

• Lisa Andersen fortsetter som leder i Superkids! 

• Den utsatte medarbeiderfesten vil vi ha til høsten. 

• Kirkevergen ønsker innspill angående ansettelse i 40 
% stilling som ungdomsarbeider. 

God samtale og enstemmig fra Strusshamn menighetsråd: 

• Vi mener Fellesrådet må stå fast i satsingen på 
ungdomsarbeidet og lyse ut stillingen som 
ungdomsarbeider. 

• Vi trenger ungdom som kan engasjere og som kjenner 
ungdomsgruppen.  

• Bør ikke legge inn krav til høyskolekompetanse – 
heller personlig egnethet og muligens vurdere digital 
kompetanse. 

• Ungdomsarbeidet er blitt bra fordi vi har satset!  
Hildur Alice formidler våre innspill til Kirkevergen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Neste møte i MR: Onsdag 19. august kl: 19.00 – 21.00 



Kleppestø                                                                                                                                                               

Ref. Linda Guttormsen 


